



Qibbel

**CHILD SEATS FROM
THE NETHERLANDS.**



MADE IN THE NETHERLANDS.

Qibbel is produced by Widek B.V. All Qibbel bike seats and their accessories are manufactured in our factory in Krimpen aan den IJssel, The Netherlands.

Qibbel wird von Widek B.V. hergestellt. Alle Qibbel-Fahrrad-sitze und das Zubehör werden in unserer Fabrik in Krimpen aan den IJssel, Die Niederlande hergestellt.

The Qibbel bike seat offers:

1. A ventilating mesh backrest
2. A safe five-point harness
3. User-friendly mounting

The Qibbel bike seat makes every bike ride an enjoyable and carefree experience for parents and children.

Der Qibbel Fahrradsitz bietet:

1. Eine belüftete Netzrückenlehne
2. Einen sicheren Fünf-Punkt-Gurt
3. Benutzerfreundliche Befestigung

Der Qibbel-Fahrradsitz macht jede Fahrradfahrt zu einem angenehmen und unbeschwertem Erlebnis für Eltern und Kinder.





Cappuccino



Magic Green

FRONT SEAT

A front seat on your bike is ideal for younger children up to the age of approx. 3 years (up to 15 kilos).

Ein Vordersitz auf Ihrem Fahrrad ist ideal für jüngere Kinder bis zu einem Alter von etwa 3 Jahren (bis zu 15 Kilo).



Black



Denim Blue



Sparkling Silver



REAR SEAT



A rear seat on your bike is perfect for children between 9 months and approx. 6 years of age (up to 22 kilos). Our rear seat is available with carrier attachment, frame attachment and MIK HD attachment.

Ein Rücksitz an Ihrem Fahrrad ist ideal für Kinder zwischen 9 Monaten und etwa 6 Jahren (bis zu 22 Kilo). Unser Rücksitz ist mit Gepäckträgerbefestigung, Rahmenbefestigung und MIK HD-Befestigung erhältlich.



Khaki



Magic Green



Cappuccino



Grey



JUNIOR 6+ SEAT

The GIBBEL Junior 6+ is suitable for children > 22 kilos, with a maximum weight of 35 kilos. This rear seat is extra strong, equipped with a seat belt, foldable footrests and foot protection plates.

Der GIBBEL Junior 6+ ist für Kinder ab einem Gewicht von 22 kg geeignet, mit einem maximalen Gewicht von 35 kg. Der Rücksitz ist besonders stabil, hat einen Sicherheitsgurt, einklappbare Fußstützen und Fußschutzplatten.



Black



Navy Blue

ACCESSORIES

Toybar

These toy handlebars are equipped with a horn and navigator. They can be easily attached to the windscreen bracket.

Diese Spielzeuglenker sind mit einer Hupe und einem Navi ausgestattet. Sie können leicht an der Windschutzscheibenhalterung befestigt werden.



Windscreen

Qibbel's windscreen protects your child against wind, rain and sunshine.

Der Windschutz von Qibbel schützt Ihr Kind bei Wind, Regen und starker Sonnenschein.



Lock

The combination lock ensures your Qibbel seat remains safe and secure. The combination lock is small and handy to use.

Das Zahlenschloss sorgt dafür, dass Ihr Qibbel-Sitz sicher und geschützt bleibt. Das Zahlenschloss ist klein und praktisch im Gebrauch.



SUSTAINABILITY

Carefree cycling joy with sustainable bike seats from the Netherlands.

Unbeschwertes Fahrradspass mit nachhaltigen Fahrradsitzen aus den Niederlanden.



At Qibbel, we strongly believe in sustainability, quality, social responsibility, and innovation.

Wir von Qibbel glauben fest an Nachhaltigkeit, Qualität, soziale Verantwortung und Innovation.



Our bicycle seats are designed, produced and assembled in The Netherlands.

Unsere Fahrradsitze werden entworfen, hergestellt und assembliert in Die Niederlanden.



This approach offers numerous benefits, not just for you as the end-user but also for the environment.

Dieser Ansatz bietet zahlreiche Vorteile, nicht nur für Sie als Endverbraucher, sondern auch für die Umwelt.





**MORE INFO?
SCAN THE QR CODE.**



Widek B.V.
Haven 1 • 2921 AA
Krimpen aan den IJssel

•
The Netherlands

•
www.qibbel.com

•
Tel. +31 (0) 180-512555

•
info@qibbel.com